

NEWS RELEASE
May 27, 2011



Huntsville to Host 2013 Ontario Senior Games Winterfest

Huntsville, ON -- The Town of Huntsville, in partnership with the Huntsville/Lake of Bays Chamber of Commerce, has been selected to host the 2013 Ontario Senior Games Winterfest. This provincial multi-sport championship showcases athletes 55 and older and is an excellent example of what a healthy, active lifestyle can contribute to improve quality of life in your senior years.

The Canada Summit Centre, The Lake of Bays Community Centre, Huntsville High School, Riverside Public School, Huntsville Curling Club, Hidden Valley Highlands Ski Area, Delta Grandview Resort and Arrowhead Provincial Park will host events throughout the last week in February, 2013.

“The Town of Huntsville is an excellent destination for multi-sport winter events and I am confident that Winterfest 2013 will be a wonderful experience for all involved. I commend Huntsville for making physical activity and sport a prominent part of life - for its residents and for all Ontarians - by hosting events like these.” said Margaret Best, Minister of Health Promotion and Sport.

"Hosting this type of event is not just about having great facilities, it's also about having a great community and we certainly have both." said co-chairs Scott Aitchison and Jonathan Wiebe.

This will be the first time Huntsville has hosted the Ontario Senior Games, however they have also hosted the Inaugural Ontario Paralympic Winter Championship in 2006 and the Ontario Winter Games (youth) in 2010. The Games are scheduled to take place from Tuesday, February 26 to Thursday, February 28, 2013.

“We are delighted to be hosted by such a wonderful community” said Holly Abraham, Chair of the Sport Alliance of Ontario. “Huntsville has been a great friend to sport and their exemplary hosting of Games in the past has demonstrated this commitment.”

Approximately 1000 participants from across Ontario are expected, including athletes, coaches and officials. The ten competitive sports include Alpine Skiing, Badminton, Bowling, Curling, Duplicate Bridge, Hockey, Nordic Skiing, Prediction Skating, Table Tennis and Volleyball.

Letters of support for the Huntsville bid for the 2013 Ontario Senior Games Winterfest were received from Mayor Claude Doughty, as well as various community organizations, businesses and tourism partners.

The 2013 Ontario Senior Games are provided with grant funding from the Ministry of Health Promotion and Sport. The 2013 Ontario Senior Games are delivered by The Sport Alliance of Ontario in partnership with Ontario Senior Games Association. For more information about the Ontario Games program, please visit www.sportalliance.com. For more information about the Ontario Senior Games Association, please visit www.ontarioseniorgames.ca.

– 30 –

Media Contact:

Kate Austin

Community Event & Marketing Manager

Huntsville/Lake of Bays Chamber of Commerce

kate@huntsvillelakeofbays.on.ca

(705) 789-4771

COMMUNIQUÉ DE PRESSE
Le 27 Mai, 2011

Huntsville L'Hôte des Jeux D'Hiver des Aînés (es) de l'Ontario 2013

Huntsville, ON – La ville de Huntsville, en collaboration avec la Chambre de Commerces de Huntsville/Lake of Bays, a été choisie comme ville hôte pour les Jeux D'Hiver des Aînés (es) de l'Ontario 2013. Ce championnat provincial de sports divers met en valeur les athlètes âgés de 55 ans et plus et est un excellent exemple de ce qui contribue à une vie saine et active dans cette catégorie.

Le Centre Canada Summit, le Centre Communautaire de Lake of Bays, l'École Secondaire de Huntsville, l'École Publique Riverside, le Club de Curling de Huntsville, le Centre de Ski de Hidden Valley, le Delta Grandview Resort et le Parc Provincial Arrowhead seront les hôtes de ces événements pendant la dernière semaine de Février, 2013.

“La ville de Huntsville est une excellente destination pour de nombreux sports et activités d'hiver et je suis convaincue que les Jeux d'Hiver 2013 seront une expérience inoubliable pour tous ceux et celles qui y prendront part. Je félicite la ville de Huntsville d'avoir su faire de l'activité physique et du sport une partie importante dans la vie de tous les jours – tant pour ses résidents que pour tous les Ontariens et Ontariennes – en choisissant d'accueillir des événements comme celui-ci.” A déclaré la Ministre de la Promotion de la Santé et du Sport, Margaret Best.

“Présenter ce genre d'évènement n'est pas seulement à cause des aménagements incroyables que nous avons, mais c'est aussi à cause d'une formidable communauté et nous avons certainement les deux.” Ont déclarés Scott Aitchison et Jonathan Wiebe, co-présidents.

Ce sera la première fois que Huntsville présentera les Jeux des Aînés (es) de l'Ontario, mais la ville a déjà été l'hôte pour l'Inauguration des Championnats D'Hiver Para-Olympique de L'Ontario en 2006 et des Jeux D'Hiver de L'Ontario (Jeunesse) en 2010. Les Jeux des Aînés (es) sont programmés pour le Mardi, 26 Février au Jeudi, le 28 Février, 2013.

“Nous sommes ravis d'être reçus par cette formidable communauté. Huntsville a toujours été un ami fidèle pour le sport et a démontré par le passé son engagement total en étant un hôte exemplaire pour d'autres Jeux ” a commenté Holly Abraham, Présidente de Sport Alliance de L'Ontario.

Approximativement 1000 participants à travers l'Ontario sont attendus, incluant athlètes, entraîneurs et officiels. On retrouve dans les dix compétitions sportives le Ski Alpin, le Badminton, les Quilles, le Curling, le Bridge, le Hockey, le Ski Nordique, le Patin de Prédiction, le Tennis sur Table et le Volleyball.

Des lettres de soutien ont été reçues du Maire Claude Doughty, ainsi que de plusieurs organisations communautaires, entreprises et partenaires touristiques pour Huntsville d'obtenir les Jeux D'Hiver des Aînés de L'Ontario 2013.

Les Jeux des Aînés (es) de L'Ontario 2013 sont possible à cause d'un fond de subvention du Ministère de la Promotion de la Santé et du Sport. Les Jeux des Aînés (es) de L'Ontario 2013 sont présentés par Sport Alliance Ontario en collaboration avec L'Association des Jeux des Aînés (es) de L'Ontario. Pour de plus amples informations au sujet du programme des Jeux de L'Ontario, visiter le www.sportalliance.com. Pour plus d'informations au sujet de L'Association des Jeux des Aînés (es) de L'Ontario, visiter le www.ontarioseniorgames.ca.

Contact pour Médias:

Kate Austin

Directrice des Évènements Communautaires & Marketing

Chambre de Commerces de Huntsville/Lake of Bays

kate@huntsvillelakeofbays.on.ca

(705) 789-4771